
Beste griffie, beste raadsleden. 
 
Betreft (deel)plan: ‘de Kogge I’, agenda punt B.1 van 21 januari 2021, 
 
 
Voor zover het u mogelijk ontgaan is, wil ik u informeren over de het volgende: 
 
In het nieuws is recent dit verschenen, een net stuk over ‘participatie’ 
https://www.nhnieuws.nl/nieuws/279438/vakantiepark-oostwoud-wordt-woonwijk-omwonenden-zijn-
nergens-over-geinformeerd 
We hopen dat participatie opgenomen kan worden als punt van aandacht in toekomstige plannen. 
We hopen dat de gemeente de buurt alsnog kan informeren. 
 
Wij vinden het spijtig dat wij in deze situatie zijn beland. Wij waren graag vooraf en tijdig geinformeerd. 
In dat geval hadden zorgen vooraf weggenomen kunnen worden. Natuurlijk kan een wijziging van deze 
aard tot verschillende inzichten leiden, maar dan kan je daar eerst over spreken. 
 
Wij zijn niet perse tegen de transformatie naar wonen, maar verzoeken de gemeente zich aan haar 
eigen spelregels te houden, die zijn er niet voor niets. Dat zij nu op het scherpst van de juridische en 
haar eigen regels probeert te spelen vinden we onbegrijpelijk. De daadwerkelijke parkeerbehoefte 
verandert er niet door en onze zorgen blijven.  
 

“Parkeren dient op eigen erf plaats te vinden. Voorkomen moet worden dat er langs de 
(openbare) weg wordt geparkeerd en op deze wijze overlast ontstaat voor omwonenden 
en/of onveilige verkeerssituaties ontstaan” 

 
Mij rest nog 1 vraag wat parkeren betreft. 
Hoe gaat de gemeente / de Kogge er voor zorgen dat er nu en in de toekomst niet op de weg 
geparkeerd wordt? Er zijn straks toch 32 (?) parkeerplekken op eigen terrein, terwijl er een verwachte 
(piek) vraag van 39 is? 
 
Ongeacht wat het besluit wordt, hopen we vooral weer rustig en veilig verder te gaan aan het mooie 
Oosteinde. 
 
Groet, 
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